
Protokół Nr 38/2013 
z posiedzenia Komisji Oświaty Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Brzesku   

z dnia 04 lipca 2013 r. odbytego w sali obrad  Urzędu Miejskiego   
w Brzesku przy ul. Głowackiego 51 oraz PSP nr 2 w Jadownikach. 

 
Komisja Oświaty  obradowała w składzie: 
 

1. Radny Kazimierz Sproski - Przewodniczący Komisji; 
2. Radny Jarosław Sorys  – członek Komisji. 
3. Radna Maria Kądziołka – członek Komisji; 
4. Radna Ewa Chmielarz – członek komisji;  
5. Radna Maria Kucia – członek komisji; 
6. Radna Halina Mrówka –członek Komisji. 
7. Radny Franciszek Brzyk -  członek Komisji; 
 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
 

1. Inspektor  Krzysztof Morawiec; 
2. Dyrektor PSP Nr 2  w Jadownikach Jolanta Latocha; 
3. Dyrektor PG w Jadownikach Tomasz Wietecha. 

 
Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Kazimierz Sproski. 
Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad komisji.  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
  
Przewodniczący Komisji  Kazimierz Sproski przedstawił proponowany porządek obrad – 
zawarty w zaproszeniu - stanowiący załącznik nr 2 do protokołu.   
 
porządek posiedzenia komisji: 
 

1. Wizja lokalna w PSP Nr 2 w Jadownikach w sprawach dot. planowanej reorganizacji 
placówki, pod kątem wykonania koniecznych remontów gwarantujących powołanie 
Zespołu Szkolno – Przedszkolnego. 

2. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
 
Ad.1. Komisja odbyła wizję lokalną w PSP Nr 2 w Jadownikach. 
Dyrektor Szkoły  Jolanta Latocha oprowadziła członków komisji po budynku szkolnym  
i przedstawiła konieczność wykonania niezbędnych remontów  w przypadku  przeniesienia 
do placówki oddziału przedszkolnego z ul.Wschodniej w Jadownikach i utworzenia Zespołu 
Szkolno- Przedszkolnego. 
Po budynku Gimnazjum oprowadził członków komisji Dyrektor placówki Tomasz Wietecha. 
 
Po odbytej wizji i dyskusji komisja podęła wniosek o treści; 
 
Komisja wnioskuje do Burmistrza Brzeska o opracowanie koncepcji utworzenia Zespołu 
Szkolno – Przedszkolnego  na bazie PSP Nr 2 w Jadownikach i Gimnazjum  
w Jadownikach oraz PSP w Szczepanowie i Przedszkola w Szczepanowie  
z uwzględnieniem  spraw organizacyjnych i technicznych. Głosowano jednogłośnie 
 



Ad.2. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
Radna Ewa Chmielarz zawnioskowała do komisji o  pilnej potrzebie zabezpieczenia  
w budżecie gminy środków finansowych na pokrycie kosztów rozbiórki budynków 
gospodarczych i starych ubikacji przy PSP w Morzyskach, ponieważ zagrażają 
bezpieczeństwu dzieci. 
 
Radny Jarosław Sorys  poinformował, że w ostatnim czasie  został zalany w czasie 
nawałnicy wodami opadowymi budynek PSP Nr 1 w Jadownikach. Ubezpieczyciel oszacował 
już straty, radny poprosił by środki które szkoły  otrzyma z ubezpieczenia zostały w całości 
przeznaczony na remont placówki. 
 
W wyniku dyskusji komisja podjęła wniosek o treści; 
 
Komisja wnioskuje do Burmistrza Brzeska o zabezpieczenie w budżecie gminy środków 
finansowych (w czasie wakacji), celem umożliwienia rozbiórki budynków gospodarczych 
przy PSP  w Morzyskach. Głosowano jednogłośnie  
 
 
Na tym posiedzenie komisji zostało zakończone.  
Obrady trwały od godz.11.00-13.00 
 
 

     Przewodniczący 
  Komisji  Oświaty Kultury i Sportu 

Rady  Miejskiej w Brzesku 
 

mgr Kazimierz Sproski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Protokołowała: Inspektor Marta Kółkowska 


